
Zápis č. 1/2024 z jednání Školské rady Sportovního gymnázia Plzeň 

ze dne 16. ledna 2024 

 

Přítomni: 

Ing. Libor Picka - předseda školské rady, zastupitel Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele 

doc. PaedDr. Ilona Mauritzová, Ph.D. - zastupitelka Plzeňského kraje, zástupce za zřizovatele 

MUDr. Pavel Trůka - zástupce za zákonné zástupce žáků SG 

JUDr. Tomáš Tesař, Ph.D. - zástupce za zákonné zástupce žáků SG 

p. Jiří Dolejš - zástupce za pedagogické pracovníky SG 

Mgr. Gabriela Egersdorfová - zástupce za pedagogické pracovníky SG 

 

Přizvaní hosté: 

Mgr. Milena Majerová - ředitelka školy 

Mgr. Lukáš Lintimer - zástupce ředitelky pro sportovní přípravu 

 

Omluveni: - 

Zahájení jednání školské rady, přivítání všech zúčastněných - Ing. Libor Picka. 

1. Školská rada projednala a schválila: 

Členové školské rady projednali a jednomyslně schválili změnu v učebním plánu podle ŠVP:  

- zavedení vyučovacího předmětu Informatika do všech ročníků nižšího gymnázia (Prima – 

Kvarta) v rozsahu 1 hodiny týdně s platností od nového školního roku 2024/2025. 

Členové školské rady projednali a jednomyslně schválili dodatky do školního řádu.  

Navrhované úpravy školního řádu jsou platné od 1. 2. 2024 a jsou přílohou tohoto zápisu  

(veškeré úpravy jsou označeny červeně), jsou to: 

- dodatek k problematice mobilních telefonů, 

- dodatek k problematice výchovných opatření, 

- aktualizace v problematice postupu při uvolňování žáků na sportovní akce.   

 

2. Školská rada projednala: 

1. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady o žádosti sportovního 

gymnázia o finanční příspěvek podané na KÚ PK týkající se provozních nákladů v roce 2024. 

Pro rok 2024 byly škole přiznány finanční prostředky v nedostačující výši vzhledem k růstu 

cen energií a provozu nového atletického tunelu.  

2. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala školskou radu o zapojení sportovního gymnázia 

do projektu EUREGIO Gastschuljahr 2024/2025, který umožňuje žákům financovat jejich roční 

pobyt na bavorském gymnáziu s cílem přispět ke zlepšení jejich jazykové vybavenosti. 

3. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala členy školské rady o připravované besedě pro 

žáky školy s bezpečnostním poradcem panem Andorem Šándorem, generálem v záloze, která 

se uskuteční 29. ledna 2024 od 10:00 h ve sportovní hale gymnázia. Beseda bude zaměřena na 

téma bezpečného klima školy a jak se chovat v případě přítomnosti střelce v budově školy. 



4. Ředitelka školy Mgr. Majerová informovala školskou radu o probíhajícím jednání s vedením 

DJKT o možnosti uskutečnění akce Vyhlášení nejúspěšnějších sportovců sportovního 

gymnázia za rok 2024 v prostorách Velkého divadla nebo Nové scény v prosinci letošního roku. 

 

 

V Plzni dne 16. ledna 2024           

 

 Zapsala: Mgr. Gabriela Egersdorfová 

 


